
 
 

 
 

Juryrapport Zwolle 
 
Zwolle heeft de tweede plaats bemachtigd in de verkiezing 'Meest 

Toegankelijke Gemeente 2018'. 
 

De gemeente Zwolle is erg actief om ervoor te zorgen dat de stad 
toegankelijk is voor iedereen. Zo is er een stadsergonoom aangesteld die 

de stad beter toegankelijk moet maken voor alle inwoners en bezoekers. 
Daar kunnen andere gemeenten een voorbeeld aan nemen!  

Zwolle werkt ook nauw samen met de werkgroep 'Toegankelijk Zwolle' die 
zich inzet voor een inclusieve samenleving.  

 
De jury is gecharmeerd van de informatie die de gemeente beschikbaar 

stelt op de website toegankelijkestad.zwolle.nl. Ontwerpers, aannemers 

en uitvoerders die werken aan de openbare ruimte worden via de website 
geattendeerd op de ontwerprichtlijnen die Zwolle heeft opgesteld. En 

inwoners kunnen een melding doen van een ontoegankelijke locatie of een 
idee/innovatie doorgeven. De gemeente houdt actief bij welke meldingen 

ze oplossen. Zwolle maakt op die manier heel zichtbaar dat 
toegankelijkheid hoog op de agenda staat. 

 
Zwolle lijkt zich erg te concentreren op fysieke toegankelijkheid. In de 

verkiezing van de 'Meest Toegankelijke Gemeente 2018' is het bredere 
thema 'inclusie' onder de loep genomen. Op dit terrein kan Zwolle nog 

verdere stappen zetten. Bijvoorbeeld door een grotere diversiteit aan 
inwoners, bedrijven, scholen, clubs, verenigingen, maatschappelijke 

organisaties en buurtinitiatieven bij het werken aan een inclusieve 
samenleving te betrekken.  

 

De jury vindt het dapper dat Zwolle zich kwetsbaar opstelt; dat ze zelf 
aangeeft dat er nog een slag te winnen is. Bijvoorbeeld dat er nog meer 

ingezet kan worden op sociale cohesie. De jury realiseert zich dat dit in 
een grote stad moeilijker is dan op het platteland.  

 
Ook staat de jury nadrukkelijk stil bij het feit dat Zwolle een historische 

binnenstad heeft, wat niet altijd bevorderlijk is als je bouwt aan 
toegankelijkheid. Zwolle verschuilt zich hier echter niet achter, maar blijft 

aan de slag om de stad toegankelijk te maken voor iedereen... Hulde! 


